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Notulen   Bijeenkomst Centrale Cliëntenraad SP (week 44) 1 november 2012 
 
Aanwezig:  Jan Visser, Hendrik-Jan Poort, Dirk Zwarts, Wim van de Wolf, Frans Pijnappels, Ger 

Kalkman, Johan Baars, Leonie Steenbrink coach/ondersteuner), Lian Baardemans 
(administratieve ondersteuning), Hoessein El Amarnis, Mirjam Wolf, Aart Dekker 
Annie Verschoor (deeltijd met Aart), Vilas Gonzales, Joke Bruijn 

Afwezig:  Met kennisgeving: Manuel van der Straat, Thomas de Haan, Fons Wakkers, Koos 
Bijlholt  Zonder kennisgeving: Cor van Voorthuizen 

Toehoorder: Fred Lagerdijk (WC Kreileroord 1ste keer) 
Voorzitter: Jan Visser 
Notulist: Lian Baardemans  
 
Opening door de voorzitter en vaststellen agenda 
De voorzitter heet iedereen welkom. De notulen van 18 oktober en de advies inzake 
cliëntvertrouwenspersoon worden toegevoegd aan de agenda.  
Er vindt een voorstelrondje plaats. 
 
Notulen 18 oktober 
Notulen is vastgesteld met wijzigen. 
 
Mededelingen 
• Het huishoudelijk reglement is aangepast en wordt uitgedeeld. Het wordt vastgesteld met de 

volgende wijzigingen:  
- artikelnummer 22 wordt 21. 
- vacatiegeldbedrag toevoeging: wordt jaarlijks opnieuw vastgesteld in de cliëntenraad SP 

vergadering. 
Volgende vergadering wordt het reglement getekend. 

• Voedingsgeld, besluit na stemmen: de raad wacht op de Nibudnorm voor volgend jaar. Dan 
wordt meegenomen in de onderhandelingen dat in  2013 de BTW nogmaals met 2% omhoog 
gaat.  
- In 2012 is in het laatste kwartaal de BTW verhoogd en wordt gelet op signalen over of men 

rond kan komen met het voedingsgeld in dit laatste kwartaal. 
• BHV-cursus: de planning zit dit jaar vol er is volgend jaar weer plek. 
• Annie, Hoessein , Dirk, Vilas vragen opbouw voedingsgeld, ontspanningsgeld, non-food na. 
• BW Bospolder voedingsgeld, non-food en activiteitengeld is per week is € 55,25 (zie bijlage) 
• BW Langedonk: Er wordt € 500,00 van de € 2000,00 afgehaald voor de aanschaf/ reparatie. DB 

vraagt zaken na bij Marco Luijks. (inmiddels is dit teruggedraaid, DB wordt hiervoor bedankt) 
• Vilas: Caroline van Haften is moeilijk te benaderen. Haar agenda zit vol met afspraken. 
• DAC Hoekse Waard: de € 2000,00 is opgegaan aan meubilair. DB vraagt dit na bij Jan Alblas. 
• Politieke zaken en mogelijke financiële consequenties worden op de website gezet als zij 

concreet zijn. 
• Verklaring Omtrent Gedrag (VOG) bij vrijwilligers; DB navragen bij Jan Alblas. 
• In de wandelgangen is vernomen dat Pameijer in 2013 geen New York-reis zal maken. 
 
Verzwaard adviesaanvraag implementatieplan Pameijer werkt 
Kan de raad hierop adviseren? 
• Het stuk is niet leesbaar: Nee, impact wordt niet helder. 
• De gevolgen voor cliënten in voorzieningen staan niet omschreven; zijn niet uit het stuk te halen. 
• Pilot betekent een proef. 
• De raad onderschrijft dat het belangrijk is dat cliënten naar werk worden toe geleid. 
• In het stuk is niet helder omschreven voor welk deel van de cliënten dit stuk bedoeld is en 

uitwerking op heeft, wie dus in aanmerking komt. 
Stuk wordt teruggestuurd.  
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Verzwaard adviesaanvraag nachtteam 
Kan de raad hierop adviseren? 
• Het stuk is iets beter leesbaar dan Pameijer werkt, maar de essentie is niet helder. Dus Nee. 
• Het stuk moet worden beschouwd als voor de hele Pameijer, maar daarmee mist de raad wel de 

delen Zuid en Noordschil. 
• In het stuk staan teveel details die niet belangrijk zijn en die privacygevoelig zijn. 
• Gevolgen cliënten zijn niet beschreven.  
• Ook staat er niets over hoe de cliënten zijn betrokken, over welke samenhang met 

ondersteuningsplan  er is en niets over opleidingseisen voor medewerkers geen onderbouwing 
van waarom er voor  deze diensttijden is gekozen en waar de andere begeleiding is en of die er 
wel/niet zijn. 

Stuk wordt teruggestuurd.  
 
Besluit: De raad zal bij een volgende behandeling van een aanvraag een afkortingenlijst meezenden 
en uitleg geven over het voorblad.  
 
Advies aanname cliëntvertrouwenspersoon 
De raad heeft advies gelezen en is blij met het succes dat bij vakantie en ziekte van Frans van der 
Made er vervanging beschikbaar is. 
 
Nieuws uit de voorzieningen/ rondvraag 
• BW Langendonk Aart: er komen computers voor cliënten voor een goedkopere prijs. 
• WC Kreileroord Annie en Fred: er zijn te grote groepen en daarom is het moeilijker wennen voor 

voorheen AC Meerweide-cliënten. Wel zijn zaken iets beter bespreekbaar. Het Go is in 
ontwikkeling er worden sinds kort notulen gemaakt. Je  ziet dat vooral cliënten die bij het overleg 
waren zaken oppakken. Er is voorgesteld ook eens op een andere dag te vergaderen om een 
breder draagvlak te creëren, dat vindt begeleiding organisatorisch nog moeilijk. Tip: dien het punt 
schriftelijk in en zorg dat het op de agenda komt. 

• BW Noordmolendwarsstraat Vilas:  er staat nog geen computer in de algemene ruimte. De 
voortgang wordt nagevraagd in bewonersvergadering. 

• BW Oude Noorden Dirk: hier is wel een computer maar staat erg onhandig voor gebruik. 
• BW Bospolder Mirjam: het gaat goed in de BW. 
• Joke: overweegt in de adviesraad WMO te Schiedam plaats te nemen. 
• De centrale cliëntenraden van Humanitas, Laurens, Pameijer, Thuiszorg Rotterdam hebben de 

Tweede Kamer een brief gestuurd. In de brief spreken zij hun bezorgdheid uit over de 
aanbesteding van de huishoudelijke hulp in de gemeente Rotterdam. 

• BW Oase Hoessein: er zijn weinig cliënten en medewerkers in BW. BW loopt leeg. 
• AC Hoekse Waard Johan: er is computerles nodig, dit wordt verzorgd door cliënten maar die 

haken soms weer af. Tip: maak gebruik van de IC Academy. 
• AC Bijna Alles Wim: er is weer een Go en een spelletjesavond. 
• BW Spijkenisse Frans: Manager is bij bewonersoverleg aanwezig geweest. Heel prettig. 
• Leonie: Manager Caroline van Haften was het niet eens met de melding in de notulen dat er op 

BW Oude Noorden 2 vacatures waren. Zij vroeg om een wijziging.  
De raad stelt vast dat de notulist goed heeft opgeschreven wat door Dirk hierover is ingebracht.  
Dirk legt uit dat later bleek dat het om 1 vacature en 1 stageplaats ging, maar op het moment van 
inbreng was dat hem niet duidelijk. Conclusie: de notulen verwoorden wat raadsleden aan 
informatie hebben/ hadden. Notulen worden daarom niet gewijzigd. 


